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Schůze byla tentokráte spíš jen komorním setkáním včelařů v rámci Medových Vánoc. Kulisou setkání byla (jako 
vždy) krásně vytvořená expozice sestávající z panelů, prodejního stánku a včelařských exponátů v pronajatém 
prostoru v kladenské Oáze. Asi 15 včelařů obklopených expozicí a zvuky obchodního centra a s Vánoci v zádech 
se jalo probrat s čajem nebo kávou v ruce aktuální včelařská témata. Prostor expozice byl od hlavní chodby 
vymezen volnou řadou vratkých panelů, které se začaly klátit k zemi pokaždé, když mezi nimi kdokoliv prošel. 
Dotyčný ale vždy po výkřiku přihlížejících včelařů stačil panel na poslední chvíli zachytit. Osazenstvo tak padající 
panely udržovaly neustále v pozornosti.   

Dary 

Přítel Vidlák byl ke svému jubileu obdarován rozpěrákem. Přítel předseda byl obdarován knihou – reprintem 
kultovního titulu Otakara Brennera Zákonitosti života včelstva. Tu si zřejmě přítel předseda nyní již bude muset 
přečíst, i když hrdě trvá na tom, že jeho biblí je a zůstane kniha Včelařství Vladimíra Veselého a kolektivu. Kolem 
těchto titulů (a nejméně ještě knihy Včelařit jako včela) proběhla zajímavá diskuse. 

Téma přezimování 

Hlavním tématem schůze byly aspekty zdárného přezimování včelstva tedy otázky kondice, dlouhověkosti, 
pozdní pastvy. Přítelkyně Belušová se zmínila o zkušenostech se stromem Ampák hupejský. 

Přítel Ovčárik 

V průběhu schůze přišel (a opět málem shodil panel) přítel Ovčárik a probral s kladenským předsednictvem 
některé organizační záležitosti týkající se odběru vzorků a přednáškové činnosti spojené případně s výročními 
schůzemi ZO Slaný a Kladno. 

 

Zapsal přítel Jan Červený 


